
Witam.  
Moje stanowisko w sprawie budowy sieci 3,6-4,2 ghz:  
- należy zbadać wpływ i oddziaływanie długoterminowe na ludzkie narządy Przede 
wszystkim Mózg, serce, płuca, narządy rozrodcze, układ nerwowy, Odpornościowy, 
krwionośny, limfatyczny i inne,  
- należy zbadać wpływ i długoterminowe oddziaływanie na organizmy zwierzęce,  
- ograniczyć moc nadawczo odbiorczą do minimum na całym obszarze kraju, A w 
szczególności w miejscowościach Uzdrowiskowych!  
- należy stale-24h nadzorować, kontrolować ze szczegółami pracę tychże urządzeń ich moce 
oraz wpływ na organizmy żywe i środowisko naturalne.  
- budowa takich urządzeń zbyt blisko (0-500 metrów) szkół przedszkoli kościołów i innych 
instytucji publicznych powinna być zabroniona,  
- budowa takich urządzeń w pobliżu budynków mieszkalnych również powinna być oddalona 
(0-500) oraz przeprowadzona konsultacja danego obszaru mieszkańców który mogli by 
wnieść sprzeciw.  
Pozwolenia wiążą się z długim czasem pracy tychże urządzeń i stałym obciążeniem 
organizmów ludzkich oraz zwierzęcych dlatego też w trosce o przyszłe pokolenia powinno się 
zgodnie z sumieniem podejmować tak ważne posunięcia aby nie zakłócić biegu cywilizacji 
oraz życia. Im więcej częstotliwości i mocy nadawczych będzie w naszej przestrzeni 
publicznej tym gorzej dla nas wszystkich, mam nadzieję że zdają sobie Państwo sprawę z tego 
że to już pozostanie w naszym życiu i będzie się wiązać z konsekwencjami zdrowotnymi 
każdego z nas.  
Pozdrawiam, życzę dużo zdrowia!  

 


